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Vraag Antwoord

Waarom is door het college niet overwogen om de veranda te doen verwijderen 
aangezien een veranda bij een bedrijfskantine niet een noodzakelijke 
bedrijfsfunctie vervult?

De veranda maakt een relatief klein onderdeel uit van de totale oppervlakte aan 
bedrijfsbebouwing op het perceel en is ook qua hoogte van de bebouwing 
ondergeschikt aan de bedrijfshallen op het perceel. Ruimtelijk gezien doet de veranda 
dan ook geen afbreuk aan de omgeving en kan deze ingepast worden op het perceel.


